
 
 
 
 
 
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ PARTICIPATIVA I DEL CONSELL DE GESTIÓ I 
PARTICIPACIÓ, AMB ELS VEÏNS DE CALELLA, DEL DIA 20 DE 
SETEMBRE DE 2012 

 
 

ASSISTENTS: 
 
President:  
 
Sr.    FREDERIC PRATS ESTEVE 
 
Vocals: 
 
Sr.    ALBERT GOMEZ CASAS 
Sr.    FRANCESC VAQUÉ TÀBOAS 
Sr.    JOSEP ESTEBA GELPÍ 
Sr.    EULÀLIA OLIVE ABELLÀ 
Sr.    MARIA TERESA GALÍ CORREDOR 
 
Secretari: 
 
Sr.   PERE SALA i CORNELL 
 

 
En la Sala de membres de l’Associació de veïns i amics de Calella, el dia 20 de 
setembre de 2012, quan passen deu minuts de les cinc hores de la tarda es reuneix el 
Consell de gestió i Participació  de Calella amb l’assistència dels qui s'han relacionat al 
començament de l'acta i l’assistència del Regidor de Serveis, el senyor Xavier Rangel 
Martínez. 
 
El senyor Juli Fernández Iruela excusa la seva assistència. 
 
 
En primer lloc intervé el senyor Albert Gomez, demanant disculpes, per a la confusió 
que hi ha hagut en convocar el mateix dia les reunions del Consell de Gestió i 
Participació i amb els veïns de Calella.  La voluntat del Consell és que tothom pugui 
presentar propostes i opinar a l’hora de triar les inversions a fer. 
 
- El primer punt de l’ordre del dia és l’aprovació de l’acta de la sessió anterior, 
corresponent al dia 12 de juny de 2012. Sacorda per unanimitat la seva aprovació. 
 
- El segon punt de l’ordre del dia és el que fa referència  a les Ordenances Fiscals i 
Pressupost municipal, el senyor Albert Gómez exposa que per l’any que be, és 
mantindran les taxes, no hi haurà increment, en tot cas l’única taxa que pot tenir un 
increment, és la taxa de recollida d’escombraries domèstiques, ja que es tanca 
l’abocador de Solius, i s’hauran de portar a Lloret de Mar.  Pel que fa al Pressupost 



Municipal per l’any vinent, és congelarà, així com les aportacions municipals, s’ha de 
tenir en compte que hi haurà un descens molt important pel que fa els ingressos per 
part de les Entitats Supramunicipals, un exemple el tenim en el Pla Únic d’Obres i 
Serveis (P.U.O.S.C), que aquest any no sortirà convocatòria, també disminuiran les 
aportacions de la Diputació, serà un any complicat. 
 
- El tercer punt de l’ordre del dia és el de Millores d’Infraestructures en el nucli de 
Calella. 
 
El Consell de Gestió i Participació, presenta les següents propostes: 
 
Tres projectes importants per veure si es poden tirar endavant. 

1. El carrer dels Forcats de Calella, potser només fer un repàs asfàltic, seria 
equivocat, no hi ha voreres i els fanals són molt antics, s’hauria de fer una 
remodelació a fons. 

2. Una remodelació del Passeig de la Torre des del Canadell fins el Camí que va 
a la Torre, les voreres són molt estretes. 

3. Punta d’en Blanc i Lluís de Sant Angelo, és l’únic carrer important de terra que 
queda. 

 
Això serien les inversions grosses. 
 
Com a menys importants hi haurien: 
 

 Millores al Passeig de Canadell hi ha peces trencades i de diferents colors. 
 Una part petita del carrer del Sard que és de terra i molt estreta. 
 Triangle a sota del Garbí arranjar-ho, parlar amb la Generalitat. 
 Plaça del Golfet per la part de l’Avinguda Costa Brava, hi ha la cessió d’un 

aparcament, sense que estigui acabat d’endreçar. 
 
El senyor Rangel exposa: 
 

 Sobre el carrer dels Forcats ja es va fer una primera actuació repassant la 
placeta del final, però s’ha deixat per desprès de l’estiu, se substituirà la totalitat 
de la caixa del carrer, i més endavant és farà l’enllumenat i les voreres. 

 Passeig de la Torre, s’ha de fer una intervenció important, hi passa la 
canalització de les aigües residuals de Calella, la línea de mitja tensió se 
soterrarà aquest proper octubre. 

 Punta d’en Blanc-Lluís de Sant Angelo, ja hi ha el projecte fet, s’han de mirar 
les contribucions especials, que sempre costen de plantejar. 

 
Respecte a les millores més petites: 
 
- Passeig del Canadell, s’ha de veure “in situ”, un dia anar-hi tots plegats i veure 

quina és la millor sol·lució. 
- El carrer del Sard, hi ha un projecte d’urbanització, s’han de veure les 

obligacions. 
- Triangle sota del Garbí, s’ha parlat amb la Generalitat, s’ha fet un aparcament 

provisional, i ha funcionat molt bé. 
 
- El quart punt.-  Precs i preguntes.- 
 
Es plantegen pels veïns una sèrie de precs i qüestions, que van dirigides els 
problemes sobre: 



 
- La recollida selectiva d’escombreries:  Freqüència de la recollida fins 5 

camions, efectivitat de recollida orgànica i contenidors carrer Chopitea. 
- Nivells d’insalubritat d’aquest estiu molt alts:  Tema del botelló, zones dels 

contenidors molt brutes, etc. 
- Tema d’inundacions quan plou: 

Final del carrer Chopitea, carrer Calau, les Voltes i carrer Pagell. 
- Empedrat de la Plaça del Port-Bo i posar baranes. 
- Tema Endesa: Talls de llum. 
- Funcionalitat de la Policia Local durant aquest estiu. 

 
El senyor Rangel respon a aquestes qüestions plantejades, dins el seu àmbit com a 
regidor de serveis. 
 
El senyor Albert Gómez agraeix l’assistència de tots els veïns, i manifesta que s’han 
plantejat moltes qüestions no incloses a l’ordre del dia, que en tot cas s’haurien de 
plantejar a una altre reunió amb el Consell i amb l’assistència del senyor Alcalde, el 
Regidor de la Policia i el Cap de la Policia, a fi de tractar els temes de la funcionalitat 
de la Policia Local i el de neteja. 
 
El Consell proposa com a Vicepresidenta a la senyora Eulàlia Olive Abellà. 
 
S’aixeca la sessió quan són les dinou hores i vint-i-cinc minuts de la tarda. 
 


